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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

Z A P I S N I K 
25. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  28.11.2017 ob 17. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma. 
 

Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, mag. Marija Horvat, dr. Matej Kolenko, Matej Kranjec, Anton Horvat, Dominik Horvat, Ivan Rajtar, 
Darja Hodnik, Dušan Utroša, mag. Roman Kolenko, Vladimir Žalik, Anton Radman, Stanko Bohnec, Boris Kreslin 
in Meri Horvat. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Milena Antolin in Stanko Lebar  - občinska uprava, Aleksandra Ribarič – 

predsednica NO in Andrej Bedek - Vestnik.  

Ad/1 

Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih vseh 15 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. 

Nato je pod 

Ad/2 
predlagal naslednji  DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 25. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 23. in 24. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 

4. Obravnava dokončnega poročila Nadzornega odbora Občine Črenšovci, 
5. Obravnava predloga rebalansa III. proračuna Občine Črenšovci za leto 2017, 
6. Obravnava dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine Črenšovci,  
7. Obravnava dopolnitve Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje razvoja malega 

gospodarstva v Občini Črenšovci, 
8. Obravnava Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju občine Črenšovci, 
9. Obravnava ponudbe za izvajanje storitve pomoči družini na domu ter razvoj varstva starejših v 

Občini Črenšovci, 
10. Obravnava pobude NSi o sprejetju Odloka o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade 

in mlade družine v Občini Črenšovci, 
11. Obravnava prošnje prebivalcev romskega naselja Kamenci, 
12. Tekoče zadeve in 
13. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta,                

 
ki so ga člani OS soglasno sprejeli. 
 
Ad/3  
Župan Anton Törnar je povedal, da na prejšnji seji ni bil potrjen zapisnik  23. redne seje OS, ki je bila  27.9.2017 
in da so v gradivu za današnjo sejo priložene pripombe svetnika Dušan Utroša na zapisnik 23. seje OS. 
 
Župan je dal na glasovanje pripombe svetnika Dušana Utroša. Za je glasovalo 9 svetnikov od 15 prisotnih, zato je 
župan razglasil SKLEP štev. 0320-25/2017- 169: 
Zapisnik 23. seje OS, ki je bila 27.9.2017, se dopolni s pripombami svetnika Dušana Utroša.  
 
Župan je podal  pregled zapisnika  24. seje, ki je bila  24.10.2017. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je predstavil stališče Odbora za infrastrukturo in komunalo do izgradnje TK optičnega 
omrežja na območju Črenšovec, Žižkov in Trnja, ki je namero operaterja ocenil pozitivno, vendar so bili mnenja, 
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da je, kar se tišče posegov v cestni svet, prišla prepozno, saj je cestni svet občinskih cest v veliki meri že 
zaseden s kanali in vodi gospodarske javne infrastrukture, nesmotrno pa je tudi občinske ceste ponovno  rezati in 
prekopavati. Člani odbora so bili mnenja, da naj se v večji meri izkoristijo že položene cevi ostalih operaterjev, 
omrežje izvede z zračnimi kabli oz. prouči možnost izvedbe brezžične internetne mreže.  
 
Na vprašanje svetnika Dušan Utroša kdo dela strokovno mnenje glede vodovoda je župan odgovoril, da podjetje 
Vodnar d.o.o. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se v zapisniku 24. seje OS na četrti strani v petem odstavku dopolni pred 
besedo »povabil« beseda »bo«. 
 
Člani OS so zapisnik 24. seje, ki je bila 24.10.2017 soglasno potrdili z dopolnitvijo, ki jo je predlagal 
svetnik Miha Horvat. 
 
Ad/4  

Aleksandra Ribarič, predsednica NO, je prebrala dokončno poročilo Nadzornega odbora Občine Črenšovci.  
 
Dušan Utroša, član OS, se je zahvalil NO za opravljen nadzor, ki sta ga predlagala s svetnikom Borisom 
Kreslinom,  ki je potrdil zaskrbljujočo prakso župana. Povedal je, da verjame v institucije pravne države. 
 
Miha Horvat, član OS, se je prav tako zahvalil NO in povedal, da bi se sklep sprejet na seji 25.2.2016 o promociji 
obrtne cone Ogradi moral realizirati, da ga županov argument ni prepričal in da način dela v naši občini napačen 
na kar opozarja in z odgovorom župana, da je promocija bila izvedena ni zadovoljen. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-25/2017- 1712:  

Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil z dokončnim poročilom Nadzornega odbora Občine 
Črenšovci. 
 
Ad/5 
Župan je predstavil predlog rebalansa III. proračuna za leto 2017.  
 
Miha Horvat, član OS, je svetnike seznanil s  stališči Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, ki 
potrjuje predlog rebalansa z dopolnitvami, da se vse potencialne projekte društev, zavodov in ostalih organizacij, 
ki bodo občino zaprosili za sofinanciranje v prihodnje vključi v proračun pred začetkom same izvedbe projekta, ki 
se predhodno predstavi občinskemu svetu, se finančno ovrednoti in investitor zagotovi svoj delež. Šele po 
odobritvi lahko investitor začne z deli za katera pričakuje sofinancerski del iz občinskega proračuna. Podal je tudi 
osebno mnenje k rebalansu in predlagal, da se glede na to, da sanacija Kleklovega doma letos ne bo realizirala, 
sredstva namenijo za nabavo gasilskega vozila PGD Dolnja Bistrica v višini 50 % vrednosti investicije. 
 
V razpravi so sodelovali Miha Horvat, mag. Roman Kolenko, Anton Horvat, mag. Marija Horvat, Vladimir Žalik, 
Anton Radman in Stanko Bohnec, ki so soglašali s stališčem odbora ter predlagali, da se pozove vaške odbore in 
društva, da posredujejo na občino, pred pripravo predloga proračuna, predlog investicijskih vlaganj ter opozorili, 
da so se v preteklosti premalo upoštevale pobude vaških odborov. Pripravi naj se tudi razvojni program za 
naslednje petletno obdobje in čim prej sprejme proračun za leto 2018. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da se pripravi poročilo koliko sredstev je iz občinskega proračuna prejelo 
posamezno prostovoljno gasilsko društvo. 
 
Po končani razpravi so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-25/2017- 172: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Črenšovci za leto 2017. 
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Prav tako so svetniki soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-25/2017- 173: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme dopolnitev Programa prodaje stvarnega premoženja Občine 
Črenšovci za leto 2017. 
 
Ad/6 
Na podlagi sklepa OS sta svetnika Miha Horvat in mag. Roman Kolenko podala predlog dopolnitev Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki sta vključena v predlog kot varianta 1 in varianta 2. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki Stanko Bohnec, dr. Matej Kolenko, Anton Radman in mag. Marija Horvat, ki so 
do predlogov imeli različna mnenja. 
 
Župan je dal na glasovanje predlog Mihe Horvata. Za predlog je glasovalo 9  od 15 prisotnih svetnikov. Predlog ni 
bil sprejet. Za sprejem je potrebna 2/3 večina. 
 
Nato je dal na glasovanje predlog mag. Romana Kolenka. Za predlog je glasovalo 11 svetnikov od 15 prisotnih. 
Župan je ugotovil, da je predlog sprejet in s tem SKLEP štev. 0320-25/2017-174: 
69. člen Poslovnika Občinskega sveta Občine Črenšovci (Uradni list RS, št. 58/10 in 62/16) se dopolni z 
novim zadnjim odstavkom, ki se glasi: »Zvočni zapisi javnih sej občinskega sveta so dostopni tudi 
občanom Občine Črenšovci na sedežu občine.« 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se o dopolnitvi poslovnika obvesti občane.  
 
Ad/7 
Jožica Cigan je predstavila dopolnitev Pravilnik o dodeljevanju sredstev za pospeševanja razvoja malega 
gospodarstva v Občini Črenšovci. Razprave ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-25/2017-175: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme dopolnitev Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanja 
razvoja malega gospodarstva v Občini Črenšovci (Uradni list RS, štev. 50/16 in 59/17). 
 
Ad/8 
Stanko Lebar je predstavil Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju občine Črenšovci. 
Razprave ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-25/2017-176: 
Občinski svet sprejme Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju občine 
Črenšovci. 
 
Ad/9 
Ob obravnavi ponudbe Doma starejših Lendava za izvajanje storitve pomoči družini na domu ter razvoj varstva 
starejših v Občini Črenšovci, je Jožica Cigan predstavila ceno za uporabnika storitve, ki jo nudi Center za 
socialno delo Lendava in ceno Doma starejših Lendava. 
 
Iz razprave v kateri so sodelovali svetniki Miha Horvat, Vladimir Žalik, mag. Marija Horvat, Anton Radman, Boris 
Kreslin in Anton Horvat je župan povzel predlog, da se pozove oba aktualna ponudnika, Center za socialno delo 
Lendava in Dom starejših Lendava, da pripravita nove ponudbe. 
 
Ad/10 
Miha Horvat, član OS, je predstavil pobudo NSi o sprejetju Odloka o subvencioniranju komunalnega prispevka za 
mlade in mlade družine v Občini Črenšovci. 
 
Župan je podal mnenje na pobudo, ki je bila v pisni obliki posredovana svetnikom ob sklicu seje. 
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V razpravi so sodelovali člani OS, dr. Matej Kolenko, Matej Kranjec,  mag. Marija Horvat in Dominik Horvat, ki so 
pobudo podprli iz razloga, da je potrebno mlade zadržati v občini oziroma jih privabiti v naš kraj in bi bil to prvi 
korak za mlade. 
 
Stanko Bohnec in Anton Radman, člana OS, sta bila mnenja, da subvencija komunalnega prispevka ne bi 
privabila več mladih v občino. To dokazuje praksa sosednje občine. Tudi ni pošteno do vseh drugih občanov, ki 
so morali plačati prispevek in to kljub temu, da nekateri živijo pod pragom revščine. Če bi res želeli pomagati 
večjemu številu mladih je npr. oprostitev plačila vrtca za eno leto. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je predlagal, da ne bi omejevali starosti ampak bi delno subvencionirali plačilo 
komunalnega prispevka vsem občanov. 
 
Župan je dal pobudo na glasovanje. Za je glasovalo 6 od 15 prisotnih svetnikov.  Župan je ugotovil, da pobuda ni 
sprejeta. 
 
Ad/11 
Meri Horvat, članica OS, je predstavila prošnjo prebivalcev romskega naselja Kamenci. Župan je podal mnenje.  
Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal pobudo na glasovanje. Za ni glasoval noben prisoten svetnik. Župan je ugotovil, da prošnji ni 
ugodeno. 
 
Ad/12 
/ 
 
Ad/13 
Vladimir Žalik, član OS, je predstavil stališče Odbora za komunalo in infrastrukturo glede nabave in postavitve 
uličnih zbiralnikov za zbiranje odpadnega jedilnega olja. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da zbiralnike nabavi podjetje Saubermacher-Komunala Murska Sobota na 
svoje stroške, saj te odpadke prodaja in mu predstavljajo dohodek.  
 
S predlogom Antona Radmana so soglašali tudi ostali svetniki. O stališču OS se obvesti podjetje  Saubermacher-
Komunala Murska Sobota.  
 
Dušana Utroša, član OS, je postavil vprašanje ali se bo na podlagi strokovnega mnenja o našem vodovodnem 
sistemu s strani podjetja Vodnar d.o.o. odločalo o morebitnih rešitvah.  
 
Župan je povedal, da se bo na podlagi strokovno izdelanega mnenja s strani najugodnejšega ponudnika podjetja 
Vodnar d.o.o. odločalo. Člane OS je seznanil s sejo družbenic EKO PARKA, ki je bila 21.11.2017. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se občina prijavi na objavljen razpis EKO Sklada  za nepovratne finančne 
spodbude za polnilne postaje za električna vozila. Ker občina mora izpolnjevati pogoje iz razpisa je predlagal, da 
se pozanima pri pomurskih občinah, ki so pridobila sredstva iz prejšnjih razpisov in imajo že postavljene 
električne polnilnice. 
 
Na vprašanje mag. Marije Horvat kako je z zemljišči pri križu na Srednji Bistrici je župan povedal, da so zahteve s 
strani lastnika, da občina odkupi del zemljišča, ki ga ne more obdelovati zaradi tega, ker leži ob cesti oz. cestnem 
svetu, vendar v to ne moremo iti, ker je takšnih lastnikov v občini nad sto.  
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo koliko upravičencev in koliko sredstev je bilo razdeljenih na podlagi 
Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanja razvoja malega gospodarstva v Občini Črenšovci in 
predlagal, da bi bilo omogočeno kandidirati za sredstva vsakemu obrtniku oziroma podjetniki, tudi tistemu, ki je že 
samostojni podjetnik.  
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Miha Horvat je kot predsednik komisije za dodelitev sredstev povedal, da so bila v dveh letih podeljena sredstva  
sedmim podjetnikom  in sicer v letu 2016 trem (zaposlitev, samozaposlitev in pridobivanje nepovratnih sredstev) 
in v letu 2017 dvema (samozaposlitev), skupaj 6.790,48. To je glede na rezervirana sredstva v proračunu (za 
vsako  leto 20.000,00 EUR) malo. Za sredstva lahko kandidira vsak, ki izpolnjuje pogoje razpisa. Pripravljajo se  
dopolnitve pravilnika za dodatne ukrepe in vzpodbude. 
Matej Kranjec je predlagal, da bi bilo potrebno na odseku novega pločnika v Trnju, na drugem ovinku, postaviti 
ulično razsvetljavo. 
 
Stanka Bohneca, člana OS, je zanimalo kdaj bo saniran del pločnika na Gornji Bistrici, ki se poseda in je na to 
problematiko že opozoril.  
 
Stanko Lebar je povedal, da bo na podlagi zagotovila izvajalca del prva sanacija razpok opravljena jutri. 
 
Vlado Žalik, član OS, je svetnike seznanil, da kot predsednik SPV ne more dati mnenja glede parametrov  
uporabe pločnika na Gornji Bistrici s strani pešcev in kolesarjev, ker za to ni pristojen. 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan je župan sejo zaključil ob 21.10   
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


